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 Z A P I S N I K 

s XII. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 22. prosinca 2022. godine, s početkom u 13,00 sati  

 
 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 13,00 sati otvorio je XII. sjednicu Županijske 
skupštine, zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenicu župana Jasnu 
Orešković Brkljačić, Zamjenika župana Milana Uzelca, ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-
senjske županije Luku Matijevića, ravnatelja Razvojne agencije Ličko-senjske županije LIRA –a 
Andriju Brkljačića, kao izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, predstavnike medija i ostale 
nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova, XII. sjednici nazočno 24 članova i da se 
mogu donositi pravovaljane odluke. 

Naknadno je pristigao još jedan član pa je tijekom sjednice bilo nazočno 25 do 18 članova 
Skupštine, budući su članovi Skupštine stranke LiPO napustili sjednicu. 

 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav  Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Vlatka Devčić – 

Stilinović, Mirjana Đević, Zlatko Fumić, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion,  Darko 

Milinović, Milan Mataija, Željko Nekić, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Sanja Rukavina, Vlatka Ružić, 

Tihomir Starčević, Margareta Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav 

Tomljanović, Danijel Tušak i Tomislav Zrinski. 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Milan Knežević, Ana Manjerović, Marko Prpić i Sandra Šarić Samaržija.  
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije,  

Milan Uzelac – Zamjenik župana, Mario Barković - p.o. pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Marijana Lulić - ovlaštena službenica umjesto Nine Jamićić - 
p.o. pročelnice Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, Mira Jurišić - p.o. pročelnica Upravnog 
odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Zrinka Mraović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
regionalni razvoj i fondove EU, Gordana Pađen – p.o pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće 
poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - p.o. pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, 
socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana Rukavina Stilinović - p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Anita Varžak - p.o. 
pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Valentina Zdunić - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
školstvo, sport i kulturu, Luka Mataijević - ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 
županije, Andrija Brkljačić - ravnatelj Razvojne agencije Ličko-senjske županije LIRA –a,  Željka 
Rukavina - službenica Upravnog odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale te Nikola 
Došen, Mandica Rukavina, Antonija Matić i Katica Milinković – službenici Upravnog odjela za 
poslove Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću.  

 
Nakon utvrđenog kvoruma Predsjednik Skupštine M. Kustić zamolio je predsjednika 

Mandatnog povjerenstva Ivana Bižanovića da podnese izvješće Mandatnog povjerenstva o 
mirovanju mandata članice Županijske skupštine i njezinoj zamjeni. 

 
Predsjednik Mandatnog povjerenstva Ivan Bižanović izvijestio je članove Županijske skupštine 

da je Gordana Vrkljan, članica Županijske skupštine izabrana s kandidacijske liste HSP-a, 28. 
studenoga 2022. godine dostavila zahtjev za stavljanje mandata člana Županijske skupštine u 
mirovanje, iz osobnih razloga, a da sukladno Zakonu o lokalnim izborima, odnosno Statutu 
Županije, člana predstavničkog tijela izabranog na kandidacijskoj listi političke stranke, zamjenjuje 
neizabrani kandidat s iste liste s koje je izabran i član kojemu mandat miruje, a određuje ga politička 
stranka koja je bila predlagatelj kandidacijske liste pa Tihomiru Starčeviću počinje mandat 
zamjenika članice Županijske skupštine. 

 
Predsjednik Skupštine je potom pozvao g. Tihomira Starčevića da položi prisegu.  
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Nakon položene prisege, Predsjednik Skupštine čestitao je g. Tihomiru Starčeviću  i potom 
otvorio aktualni sat. 

 
Župan E. Petry je predsjedniku Skupštine i čelnom čovjeku HNS-a M. Kustiću čestitao i 

uručio zahvalnicu za izvrsna postignuća i osvojeno 3. mjesto na Svjetskom nogometnom prvenstvu 
u Katru. 

 
Pitanja za aktualni sat su najavili D. Milinović, I. Radošević, T. Biondić, J. Brozičević, I. 

Bižanović, M. Š. Čepulo i B. Kostelac. 
Predsjednik Skupštine je istakao da će u dogovoru sa Županom dopustiti D. Milinoviću da 

postavi pitanja iako ih je poslao izvan roka za najavu. 
D. Milinović je istakao da je pitanja poslao više puta, nije prošao mail, pokušao je stupiti u 

kontakt s tajnicom koja mu se oglušila na pozive, a koja bi morala biti na usluzi svim članovima 
Skupštine. Poslao je sedam požurnica, jučer i osmu, da mu se odgovori je li primljen mail sa 
pitanjima za aktualni sat. Smatra da Skupština tako ne može funkcionirati, o čemu će kasnije 
govoriti. Zahvalio se Županu što se složio sa predsjednikom Skupštine da mu dopusti da postavi 
pitanja, koja će povući s aktualnog sata iako ih je poslao na vrijeme. 

Predsjednik Skupštine se ispričao D. Milinoviću i naglasio da nije upoznat s tim te da bi 
morali biti na usluzi jednako svim članicama i članovima Skupštine. 

I. Radošević je naglasio da pitanje postavlja Zamjenici župana J. O. Brkljačić.  
Ličko-senjska županija je osnivač 17 osnovnih i srednjih škola, a Grad Gospić 3 osnovne 

škole na svom području. Plaće za zaposlenike iz Državnog proračuna osigurava Ministarstvo 
znanosti i obrazovanja, kao i materijalna sredstva za održavanje te kapitalna ulaganja kroz 
decentralizirana sredstva uz sufinanciranje Županije kao osnivača iz vlastitog proračuna. 

Zamolio je Zamjenicu župana da ih upozna s kapitalnim ulaganjima u školama u 2022. 
godini te koje projekte Županija provodi kako bi se unaprijedio odgojno – obrazovni proces u 
školama? 

Zamjenica župana je istakla da su ulaganja u osnovno i srednješkolsko obrazovanje na 
području Županije u 2022. godini bila zaista velika te da će nabrojiti neka kapitalna ulaganja: 
energetska obnova Osnovne škole Perušić u iznosu od 989.000,00 kuna, Osnovna škola S. S. 
Kranjčević 180.000,00 kuna, Osnovna škola u Novalji 50.000,00 kuna, radovi na dva igrališta u 
Osnovnoj školi Donji Lapac u iznosu od 251.000,00 kuna, višenamjensko školsko igralište u 
područnoj školi Švica u iznosu od 522.000,00 kuna, za koje su jučer potpisali ugovor sa izvođačem 
radova, zatim nabava računalne opreme u Osnovnoj školi Karlobag, nabava opreme u Osnovnoj 
školi Kosinj te sanacija krova i krovišta u Osnovnoj školi u Udbini. 

Što se tiče srednjih škola imali su ulaganja u Srednju strukovnu školu Gospić, radove na 
kabinetu za kulinarstvo u iznosu od 788.000,00 kuna, ulaganja u računalnu opremu u Gimnaziji 
Gospić, ulaganja u sanaciju Srednje škole u Senju i nabavu računalne opreme  u srednjim školama u 
Plitvičkim Jezerima i Otočcu. 

Što se tiče ulaganja u kabinete Srednje strukovne škole Gospić, uredio se jedan kabinet za 
školsku kuhinju, za čiju je opremu Ministarstvo znanosti osiguralo 382.000,00 kuna, dok je Županija 
za radove osigurala 788.000,00 kuna. Aplicirali su za projektno - tehničku dokumentaciju za 
energetsku obnovu u Srednoj strukovnoj školi Gospić i Gimnaziji Gospić. 

Županija provodi projekt Regionalni znanstveni centar u kojem su partneri sa Splitsko-
dalmatinskom županijom u vrijednosti 9,2 mil. kuna. Centar je predviđen za nadarene učenike 
osnovnih škola. 

Sveukupna vrijenost višenamjenskog školskog igrališta u područnoj školi Švica iznosi  
1.058.000,00 kuna.  Imaju i manje sanacije u osnovnim školama u Karlobagu i Lovincu te provode 
projekt Obrazovanja jednakih mogućnosti, pomoćnici u nastavi u sklopu kojega je zaposlena 41 
osoba. Od novog polugodišta, zahvaljujući Odluci Vlade RH, osigurani su besplatni obroci za sve 
učenike osnovnih škola.  

Sa Fondom za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost potpisan je ugovor za energetsku 
obnovu Osnovne škole u Otočcu. 
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T. Biondić je istakao da je njegovo pitanje vezano za područje zdravstva te je zamolio 
Zamjenicu župana da ih izvijesti kolika su bila ulaganja Županije u ovoj godini za zdravstvene 
ustanove te koji je plan ulaganja za sljedeću godinu? 

Zamjenica župana je istakla da su ulaganja u zdravstvene ustanove u 2022. godini bila 
velika, tako da su za Dom zdravlja Gospić kupili građevinski objekt za obavljanje primarne 
zdravstvene zaštite u vrijednosti 460.000,00 kuna. Izrada energetskog certifikata i projektne 
dokumentacije za energetsku obnovu u Domu zdravlja Korenica je iznosila 220.000,00 kuna, izrada 
parkirališta Doma zdravlja Otočac u vrijednosti od 763.000,00 kuna, što je hvale vrijedan i jako 
potreban projekt kako za Dom zdravlja tako i za Zavod za hitnu medicinu koji je u neposrednoj 
blizini.  

Također se ulagalo i u medicinsko-laboratorijsku opremu u Domu zdravlja Otočac, color 
dopler ultrazvuk za Dom zdravlja Senj u vrijednosti 483.000,00 kuna, za medicinsko-laboratorijsku 
opremu u Domu zdravlja Novalja u vrijednosti 124.000,00 kuna, laboratorijska oprema, sterilizator, 
uređaj za magnetsku stimulaciju i sl. u Općoj bolnici Gospić u vrijednosti 1.220.000,00 kuna, 
medicinsko-laboratorijska oprema za Zavod za javno zdravstvo u vrijednosti 145.000,00 kuna te za 
obavljanje djelatnosti hitne medicine Zavoda za hitnu medicinu u vrijednosti 533.000,00 kuna. 

Slično se planira i u 2023. godini sukladno potrebama i interesima. Za Dom zdravlja Gospić 
oprema dentalne ambulante i stolice za dentalnu ambulantu te ultrazvuk za ginekološku 
ambulantu, za uređenje stacionara Doma zdravlja Otočac planirano je osigurati 1 mil. kuna od 
Ministarstva zdravstva, za Dom zdravlja Senj 780.000,00 kuna, Dom zdravlja Korenica 450.000,00 
kuna, Dom zdravlja Novalja 500.000,00 kuna, uredska oprema, namještaj, medicinsko-laboratorijska 
oprema i građevinski radovi u Općoj bolnici Gospić u iznosu od 4,3 mil. kuna, Zavod za javno 
zdravstvo 407.000,00 kuna te medicinsko-laboratorijska oprema u Zavodu za hitnu medicinu 
800.000,00 kuna. 

J. Brozičević je istakao da je njegovo pitanje vezano za gospodarstvo. Prije nekoliko dana 
potpisani su sporazumi o potpori i subvenciji poduzetnika u Razvojnom centru, u kojemu je sve 
veći kapacitet popunjenosti. Zanima ga koliko je sredstava uloženo u dodatnu opremu, u 
proizvodni pogon i pogon za preradu te koji je plan za iduću godinu? 

Župan je istakao da je ukupna vrijednost Razvojnog centra, čija je izgradnja trajala nekoliko 
godina, iznosila 21,5 mil. kuna, od čega je 17,7 mil. kuna bespovratnih sredstava iz EU fondova. U 
ovom trenutku u Razvojnom centru smještene su tri poduzetničke potporne institucije. Na temelju 
javnih poziva Razvojni centar je sklopio i zaključio ugovore o najmu poslovnog prostora za 13 
poduzetnika, čime je uredski prostor u potpunosti zakupljen. Sklopljeno je i šest ugovora s 
poduzetnicima za korištenje spremišno – skladišnog prostora, uključujući četiri ugovora s 
korisnicima opreme u poluindustrijskom postrojenju, dok su još tri u pripremi. Sklopljen je i 
predugovor o korištenju poslovnog prostora za ispostavu Hrvatskih voda sa sjedištem u Gospiću. 
Tijekom 2022. godine ulagalo se i u dodatnu opremu: hladnjače u vrijednosti 140.000,00 kuna, 
sjeckalice za čips 60.000,00 kuna i vakumirku  u vrijednosti od 40.000,00 kuna. 

U dogovoru sa Upravnim vijećem u projekciji Proračuna za 2023. godinu predviđena su 
sredstva za liniju za proizvodnju sokova u vrijednosti od 200.000,00 kuna i liniju za proizvodnju 
hladno prešanog ulja  u vrijednosti od 60.000,00 kuna. 

Kroz navedene investicije omogućuje se lokalnim poduzetnicima i OPG-ovcima mogućnost 
završavanja finalnih proizvoda. 

I. Bižanović je istakao kako izgradnja Doma za starije i nemoćne osobe u Senju stoji već jako 
dugo, bez ikakvih pomaka. Bilo je pregovora sa blagopokojnim biskupom M. Bogovićem i od tada 
do danas nema ništa novoga. 

Zamolio je Župana da ih izvijesti ukoliko ima nekih novih informacija? 
Drugo pitanje je vezano za obrazovanje. Školski odbor Srednje škole Otočac u listopadu 2022. 

godine donio je odluku o uvođenju novog obrazovnog programa za zanimanje frizer. Župan je 
svojim Zaključkom od 31. listopada 2022. godine dao suglasnost za pokretanje postupka ishođenja i 
rješenja. Grad Otočac je odobrio sredstva u iznosu od 30.000,00 eura, a  ukupna sredstva koja su 
potrebna da bi se taj program pokrenuo iznose 50.000,00 eura.  

Srednja škola Otočac je prikupila informacije od nekih osnovnih škola sa područja Županije i 
do sada se javilo deset učenika. 
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Zamolio je Župana, ako je u mogućnosti, da se pomogne Srednjoj školi Otočac da dođe do 
ovih sredstava. 

Župan je istakao da je projekt Doma za starije i nemoćne osobe u Senju započeo prije 10-ak 
godina. Zemljište nije bilo imovinsko-pravno riješeno, da bi u međuvremenu Grad Senj otkupio dio 
zemljišta tako da je sada imovinsko – pravno čisto. Što se tiče projektne dokumentacije, u to vrijeme 
nisu bili neophodni certifikati, niti se tražila energetska učinkovitost. Projekt se morao doprojektirati 
kako bi pravovaljana bila i građevinska dozvola i da bi se moglo pristupiti financiranju iz 
Nacionalnog plana otpornosti i oporavka. Održao je nekoliko sastanaka s resornim ministrom i 
predstavnicima Grada Senja. Grad Senj je poduzeo sve aktivnosti u iznosu od 600.000,00 kuna kako 
bi ishodio nove dozvole i kako bi se projekt doprojektirao. 

Što se tiče Srednje škole Otočac, za sada nemaju nikakvog odobrenja od strane resornog 
ministarstva. Kroz decentralizirana sredstva tijekom 2022. godine za Srednju školu Otočac 
osigurano je 370.000,00 kuna, za ulaganja u građevinske objekte i u namještaj i opremu. 

Srednja škola Otočac je iskazala manjak sredstava vezano za zdravstvene preglede 
zaposlenika, prijevoz zaposlenika i energente te je Županija od potrebnih 521.000,00 kuna osigurala 
461.000,00 kuna, iz decentraliziranih sredstava je dobila 1.557.685,00 kuna, tako da sveukupna 
ulaganja iznose oko 2,5 mil. kuna. 

Što se tiče novog zanimanja za frizera dana je prethodna suglasnost kako bi se mogao 
pokrenuti daljnji postupk ishodovanja i mijenjanja kurikuluma. Školski odbor je na sjednici 
održanoj 20. listopada 2022. godine donio Odluku o pokretanju postupka ishođenja rješenja za 
izvođenje programa za zanimanje frizer, a Županija je 31. listopada dala prethodnu suglasnost. 

Sukladno troškovima koje je dostavila Škola za kabinet, odnosno frizerski salon, za 
izvršavanje praktikuma potrebno je osigurati 384.333,00 kune. Grad Otočac se obvezao da će 
isfinancirati 200.000,00 kuna, a što se tiče ostatka sredstava Županija će se uključiti, lobirati i 
osigurati ta sredstva, međutim kabinet se ne može graditi dok se ne dobije odobrenje resornog 
ministarstva. Škola je 21.11.2022. godine proslijedila Županiji mail  u kojem Ministarstvo znanosti i 
obrazovanja traži dopunu dokumentacije i prijedlog plana upisa učenika u prve razrede srednje 
škole za iduće tri školske godine, dokaz o postojanju kadrovskih uvjeta, analizu potrebnih radnih 
mjesta, podatke o broju naučnika, podatke za praktičnu nastavu i vježbu kod obrtnika i pravnih 
osoba te dokaz o osiguranim financijskim sredstvima za nabavu opreme. Županija nema povratnih 
informacije od Škole je li Ministarstvu dostavljena tražena dopuna dokumentacije. Isto tako nemaju 
ni povratnu informaciju Ministarstva da je bilo kakvo rješenje doneseno, a u slučaju da se to dogodi 
Županija će kroz rebalans proračuna osigurati dodatnih 184.000,00 kuna. 

M. Š. Čepulo je upitala Župana kada planira ustrojiti ured za gospodarstvo na području 
Grada Novalje i uposliti osobu na to radno mjesto budući poduzetnici trebaju tu uslugu radi brzine 
rješavanja njihovih predmeta i da ne moraju dolaziti i pisano slati predmete u Gospić? 

Župan je odgovorio da su sukladno Pravilniku o sistematizaciji i organizaciji Ličko-senjske 
županije predviđena i upražnjena radna mjesta. Predvidjeli su radna mjesta za deficitarna 
zanimanja poput Odjela za graditeljstvo, gdje također postoji deficitarnost određenih struka i 
zanimanja. Kroz Hrvatsku zajednicu županija inicirali su kako bi se osigurala dodatna sredstva, 
kako bi se zaposlenicima mogle povisiti plaće i kako bi se mogli zaposliti deficitarni kadrovi. 
Prijedlog je, koji će u dogledno vrijeme najvjerojatnije biti i usvojen, da se iz izvornog proračuna 
financira 18% sredstava, u koji će se uračunavati i decentralizirana sredstva, kako bi imali veću 
mogućnost povećanja zaposlenih kao i plaća. 

Spomenuto radno mjesto je predviđeno i čim prije će se ići u njegovu realizaciju, budući su 
upoznati sa problemima koje imaju pojedine ispostave na području Županije. 

Županija trenutno nije u mogućnosti dizati plaće, međutim kroz novu zakonsku regulativu 
dignuti će vrijednost boda i omogućiti zapošljavanje deficitarnih kadrova. 

Župan je na kraju naglasio da će spomenuto radno mjesto na području Grada Novalje biti 
riješeno. 

B. Kostelac je istakao da su u prošlom sazivu Skupštine dobili u materijalima dugoročni 
plan, odnosno strategiju u kojem se smjeru treba razvijati Ličko-senjska županija, kao i turističke i 
gospodarske potencijale. U istim se materijalima govorilo o obnovljivim izvorima energije poput 
vjetroelektrana, starih mlinica koje su prilagođene da proizvode struju, solarnih panela itd. 
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Sa vjetroelektranama se dosta toga učinilo na području Županije, a isto tako pretpostavlja da  
solarni paneli imaju veliki energetski potencijal i vjeruje da bi se mogao naći pogodan teren u Lici za 
postavljanje istih. Isto tako misli i za mlinice, u Sincu ih ima nekoliko i svrha im je prije svega 
turistička. Bilo bi lijepo kada se ne bi narušavala njihova vizura i da se prilagode proizvodnji struje. 

Postoji jedna mlinica koja je u funkciji i melje žito kao turističku atrakciju i vjeruje da bi se ta 
mlinica mogla prilagoditi da proizvodi struju. Mišljenja je da bi bar mlinica moglo pokrivati 
električnom energijom Sinac i užu okolicu.  

Zanima ga koliko je to izvedivo i moguće? 
Župan je istakao da je Ličko-senjska županija poželjna destinacija za obnovljive izvore 

energije, bilo iz hidropotencijala, solarnog potencijala i ostalih segmenata proizvodnje električne 
energije. HEP je u suradnji sa Končarom pokrenuo projekt, za koji je priprema trajala oko sedam 
godina, da bi se došlo do finalizacije i početka izgradnje mini hidroelektrane koja proizvodi 1 
megavat sat, čija je vrijednost 90 mil. kuna. 

Što se tiče mlinica mora postojati privatni interes za izgradnju i čisti imovinsko-pravni 
odnosi. Koliko mu je poznato mlinice na području Sinca imaju jako puno suvlasnika i pitanje je 
koliko su te osobe spremne ulagati i odreći se vlasničkih odnosa. Županija ne može ulaziti u 
imovinsko pravne odnose fizičkih osoba. Uz sve to prilikom odluke o investiciji mora se ishodovati 
Studija utjecaja na okoliš kako bi se mogao napraviti daljnji korak, odnosno elaborat optimalnog 
tehničkog rješenja priključka koji omogućava mogućnost proizvodnje električne energije. 

Cijeli sliv Gacke je u mogućnosti proizvesti možda 10-ak megavata električne energije i to 
nisu neki veliki iznosi, budući jedna privatna investicija gosp. Leke proizvodi 100 kilovata. 

Županija nema ništa protiv toga ukoliko je to prostorno planski izvedivo, a na kraju mora 
postojati i energetsko odobrenje koje izdaje resorno ministarstvo – sektor za energetiku. 

Što se tiče solarnih panela, Županija će prilagodbu provesti kroz X. Izmjene planske 
dokumentacije u dogovoru sa gradovima i općinama. Na području Županije ima jako puno interesa 
za projekte za proizvodnju energije iz obnovljivih izvora, od kojih su pojedini u poodmakloj fazi. 

Jedan od značajnijih projekta je i Kosinj – Senj 2, HEP zaključuje ugovor sa Općinom Lovinac 
za proizvodnju 10 megavata iz solarnih panela, a imamo  projekte i na području Novalje i Vrhovina. 

T. Zrinski je istakao da želi dati osvrt na pisane odgovore na pitanja sa pretprošle sjednice. 
Zadovoljan je odgovorom na pitanje vezano za Lučku upravu Senj. Nakon njegovog pitanja 

išlo se na ukidanje postojeće odluke. Ponovljen je javni natječaj za dodjelu priveznog mjesta i to je 
već gotova stvar. Još se radi na jednom dijelu vezano za određivanje gabarita brodica u senjskoj luci, 
a vezano za dodjelu komunalnog veza. 

Što se tiče odgovora na drugo pitanje vezano za dodjelu poljoprivrednog zemljišta na 
području Donjeg Lapca pokazao je hrpu materijala i dokumentacije i kada se to vidi reklo bi se da je 
sve u redu i po zakonu. Međutim to nije tako. Po zakonu je napravljena i najveća pljačka hrvatskog 
naroda zvana privatizacija. To što govori u svezi poljoprivrednog zemljišta je jako bitno budući se 
ljudima daje u najam zemlja na 25 godina plus još 25. 

Od kada je postavio pitanje odrađen je natječaj i zemlja je podijeljena. Najbolju i 
najkvalitetniju zemlju dobila je supruga načelnika sa njegovim istomišljenicima. Ostatak zemlje 
dobivaju ljudi koji tu zemlju nisu ni tražili. Tražili su neku drugu parcelu koju su godinama 
obrađivali. To nije problem samo naše Županije i stvari će se zakolutati u sljedećem vremenskom 
razdoblju. 

Na kraju je skrenuo pozornost Županu na izvanrednu sjednicu Općinskog vijeća Općine 
Donji Lapac, što su tražili sami vijećnici. Nezadovoljni OPG-ovci koji se smatraju oštećenim u tom 
postupku tražili su od predsjednika Vijeća da sazove izvanrednu sjednicu i da se na istu pozove 
Župan, predstavnik Agencije i predsjednik Povjerenstva koji je odrađivao cijelu tu stvar. 

S obzirom da su ga ljudi kontaktirali i dalje će pratiti što se dešava i nada se da će lokalno 
vodstvo u Donjem Lapcu sazvati tu izvanrednu sjednicu Vijeća. Što se tiče ovoga odgovora T. 
Zrinski je naglasio da nije zadovoljan. 

Župan se zahvalio T. Zrinskom i istakao da će svaka pozitivna sugestija i prijedlog biti 
prihvaćeni. Što se tiče izvanredne sjednice Vijeća u Donjem Lapcu, Župan je ne može sazvati, 
međutim kada se sazove odazvat će se zajedno sa zamjenicima i poduzeti potrebne mjere. 
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 Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom: 
 

1. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava 

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i 

učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2022. godinu 
  

 Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni na način da točka dopune bude 
točka 25., a da dosadašnje točke 25. do 33. budu točke 26. do 34. dnevnog reda. 

 
 Izmjenu i dopunu dnevnog reda Predsjednik Skupštine je dao na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» usvojila predloženu izmjenu i dopunu s 

predloženom točkom. 
 Predsjednik Skupštine je zatim cjeloviti dnevni red s dopunom dao na raspravu. 

D. Milinović je istakao da traži pauzu za koju neće biti potrebe ako mu Predsjednik 
Skupštine dae riječ kao predsjedniku Kluba stranke LIPO. Pregledavajući materijale za sjednicu 
mišljenja je da su sve dosadašnje sjednice Skupštine nelegalne. Imamo novi Upravni odjel za pravne 
poslove na čelu sa G. Pađen i Upravni odjel za poslove Župana i Županijske skupštine i odnose sa 
javnošću na čelu sa S. Vladetić, što znači da je sve dosadašnje sjednice u administrativnom i 
tehničkom pogledu trebala voditi S. Vladetić. 

Upitao je G. Pađen ima li ovlaštenje Župana da može voditi sjednice? 
Župan je naglasio da je S. Vladetić bolesna i na bolovnju. 
D. Milinović je istakao kako zna da je S. Valdetić bolesna, ali G. Pađen mora imati ovlaštenje 

za sjednice. Ako nema ovlaštenje, što je lako provjeriti u administraciji, budući se neće retroaktivno 
pisati, sve sjednice Skupštine su nelegalne. 

S druge strane Županija evidentno ne funkcionira. Kod uspostavljanja broja nazočnih, u broj 
nazočnih se uvrštava T. Starčević koji još nije položio prisegu. To je minorno, ali kao pravnica G. 
Pađen bi trebala upozoriti predsjednika Skupštine da ga broje nakon prisege. Ne može netko biti 
dio kvoruma ako nije položio prisegu. 

Upozorio je na zlouporabu Poslovnika i tijela koja moraju biti backup Predsjedniku 
Skupštine, Županu i svim članovima Skupštine. Sa stavom političke strane LIPO, polemizira se, 
mislio je da je Župan pa je odgovorio u ime stranke i zatražio od  G. Pađen da to svima dostavi. 

Ne može biti da u potpisu sa političkim stavom stranke LIPO komuniciraju pročelnici, ali se 
boje potpisati. Posebno ga je zasmetalo to što je G. Pađen poslao deset požurnica koja mu se javila 
tek onda kada ju je nazvao sa drugog broja. Rekao joj je da joj to neće dozvoliti i zato o tome sada 
govori. 

Zasmetalo ga je i to što piše da je dug od 3,5 mil. kuna nastao u vrijeme Župana D. 
Milinovića. Naglasio je da neće ni pogledati tu osobu koja zna da je taj dug nastao zbog njezine 
greške, a zbog toga što se drznuo tužiti tadašnju Vladu dobili smo povrat tih sredstava.  

Deset požurnica je poslao u kojima je zahtijevao da se njegov odgovor dostavi svim 
članovima Skupštine. 

Upravni odjel za poslove Župana i Županijske skupštine svima mora biti backup i ne može 
se selektirano nečije odgovore slati svim vijećnicima, a za moje reći da su joj zabranili, u što ne 
vjeruje. 

Župan je pozvao na suradnju i prihvatili su je. Predsjednik Skupštine je zadnji put rekao da 
će im poslati prijedlog da kao najjača stranka u Skupštini po broju članova dadu prijedlog za 
potpredsjednika ili potpredsjednicu Skupštine. Bio je iznenađen takvim pozivom na suradnju. 
Danas u dnevnom redu imamo nekoliko odluka o imenovanju predsjednika i članova županijskih 
odbora, gdje bi kao oporba željeli sudjelovati ali ih nitko nije ništa pitao. To nije način suradnje nego 
način kako se ne smije raditi. Nitko ih nije konzultirao, njih koji su jedina legalna oporba, a bili su 
zainteresirani za tu suradnju. Za stranku LIPO je glasalo preko 10 000 birača i neće dopustiti da ih se 
na ovakav način ignorira i omalovažava. 

Stranka LIPO će snimati ovu sjednicu Skupštine ponukani zadnjom sjednicom Gradskog 
vijeća Grada Gospića kada je rasprava i pitanje njihovog člana Ivice Kovačevića – Ice koja je trajala 
25 minuta skinuta sa youtubea. 
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Predsjednik Skupštine je istakao kako ima informaciju da se kontaktiralo članove stranke 
LIPO u svezi imenovanja odbora. 

Župan je naglasio kako je na prošloj sjednici Skupštine zamolio sve klubove vijećnika da 
dostave prijedloge imena kako bi se formirali odbori, budući su ih samo elementarno osnovali, po 
tri člana od mogućih pet, kako bi Skupština mogla funkcionirati. Svi klubovi su dostavili tajnici 
prijedloge osim stranke LIPO. Svjesno su ostavili još praznih odbora kako bi se svi mogli uključiti u 
njihov rad. Da su išli jednostranački mogli su ići uskogrudno i odmah pri formiranju Skupštine 
popuniti odbore, međutim čekali su godinu i pol dana. D. Milinović kaže da predstavlja građane 
koji su mu dali glas, dok  je on Župan svim građanima Županije. 

D. Milinović je istakao da ako Župan neće osobno da ga nazove, može bilo tko i javit će se. 
Pita se kako su mogli dostaviti prijedloge kada nisu znali ni dnevni red. Dobili su jumbo mail koji 
nisu mogli otvoriti, a materijale su dobili prekjučer. U svrhu dobre suradnje Župan je trebao reći 
tajnici da pošalje predstavnicima klubova zahtjev da dostave prijedloge za odbore, kao što im je 
poslano da daju prijedloge za reformu zdravstvenog sustava ili za rad Županijske skupštine u 
narednom periodu. Kako su mogli dostaviti prijedloge kada ne komuniciraju, nisu dobili mail i ne 
znaju što je na dnevnom redu. Da su to službeno dobili dali bi svoj prijedlog članova za odbore.  

Upitao je postoji li mogućnost da se odbori ostavi upražnjeni, budući imaju stručnjake koji bi 
mogli pomoći u radu istih? 

Župan je odgovorio da mogu zatražiti stanku i o tome raspraviti sa predstavnicima klubova i 
vidjeti da li svi koji su predložili članove odbora povlače svoje prijedloge. Svi u Skupštini su 
dostavili svoje prijedloge i pita se zašto to nije učinila i stranka LIPO. 

D. Milinović je predložio da se povuku sve odluke o imenovanju predsjednika i članova 
odbora i da se imenuju na sljedećoj sjednici. 

Predsjednik Skupštine je odredio stanku u trajanju od 10 minuta radi potrebnih konzultacija 
vezano za imenovanja u radna tijela. 

 
Nakon stanke predsjednik Skupštine je istakao da će se ići s prijedlozima koji su u dnevnom 

redu i dao je na glasovanje sljedeći 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika s XI. sjednice Županijske skupštine 

2. Donošenje Odluke o usvajanju Plana razvoja Ličko-senjske županije do 2027. godine i o 

pokretanju postupka izrade Plana razvoja otoka Ličko senjske županije do 2027. godine, 

Teritorijalne strategije razvoja otoka Ličko-senjske županije kao dopune Plana razvoja Ličko-

senjske županije do 2027. godine 

3. Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. 

godinu 

4. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za ceste 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu s projekcijom plana za 2024. i 2025. godinu 

5. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

6. Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom Županijskog 

savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

7. Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2023. 

godinu 

8. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske županije za 2023. godinu  

9. Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 

spašavanja Stanice Gospić za 2023. godinu 

10. Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske 

županije za 2022. godinu 

12. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
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13. Donošenje Odluke o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine Domu zdravlja Otočac 

14. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti JU Razvojnoj agenciji Ličko-senjske županije – 

LIRA za zaduživanje dugoročnim kreditom  

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Razvojnom centru Ličko-senjske županije za 

realizaciju Projekta «Izgradnja solarne elektrane za potrebe Razvojnog centra Ličko-senjske 

županije» 

16. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 

svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja 

obnovljivih izvora energije za prvu fazu Projekta «Energetska obnova zgrade Ličko-senjske 

županije ugradnjom dizalice topline», reg. broj Ugovora: 2022/029293. 

17. Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog 

iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2024. 

godinu  

18. Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom 

dobru danom u koncesiju u svrhu gospodarskog korištenja u 2022. godini 

19. Donošenje Srednjoročnog (trogodišnjeg) Plana davanja koncesija Ličko-senjske županije za 

razdoblje od 2023. do 2025. godine 

20. Donošenje Plana davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

21. Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenja korisniku izvlaštenja Gradu Gospiću 

radi podnošenja prijedloga za utvrđivanje interesa Republike Hrvatske 

22. Donošenje Odluke o promjeni naziva Područne  škole Sinac 

23. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i 

članovima Županijske skupštine i članovima njezinih radnih tijela   

24. Donošenje Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima Ličko-

senjske županije 

25. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava 

za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih 

domova Ličko-senjske županije u 2022. godinu 

26. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Etičkog odbora Ličko-senjske 

županije 

27. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Vijeća časti Ličko-senjske županije 

28. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednice i članova Odbora za 

Proračun i financije 

29. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za gospodarska pitanja 

30. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za poljoprivredu, šumarstvo 

i vodno gospodarstvo  

31. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za prosvjetu, kulturu, 

znanost i sport  

32. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za zdravstvo i  socijalnu 

skrb  

33. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja hrvatskih 

branitelja  

34. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja nacionalnih 

manjina 
 
  Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» usvojila dnevni red XII. sjednice 

Županijske skupštine. 
 

AD/1 Usvajanje zapisnika s XI. sjednice Županijske skupštine  
Predsjednik Skupštine dao je zapisnik sa XI. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao zapisnik na usvajanje.  
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Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa „za” usvojila zapisnik sa XI. sjednice Županijske 

skupštine. 
 

AD/2 Donošenje Odluke o usvajanju Plana razvoja Ličko-senjske županije do 2027. godine i o 

pokretanju postupka izrade Plana razvoja otoka Ličko senjske županije do 2027. godine, 

Teritorijalne strategije razvoja otoka Ličko-senjske županije kao dopune Plana razvoja 

Ličko-senjske županije do 2027. godine 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

U raspravi su sudjelovali Sanja Rukavina u ime Kluba stranke LIPO i Andrija Brkljačić – 
ravnatelj Razvojne agencije Ličko-senjske županije LIRA –e. 

S. Rukavina je istakla da su u samom tekstualnom dijelu Plana preskočena cijela poglavlja, a 
to su prostorno – razvojne cjeline, reljef, hidrološka i klimatska obilježja i detaljna rasprava o 
komunalnoj i društvenoj infrastrukturi. U svim strategijama svih županija to su vrlo važni dijelovi. 

Kada se pogleda daljni dio teksta koji govori o demografiji nije dovoljno naglašeno da gotovo 
40% naših stanovnika ima ili nezavršenu osnovnu školi ili samo osnovnu školu, a mnogi razvojni 
problemi proizlaze iz toga. Od Zamjenice župana čuli smo o ulaganjima u zdravstvo i u školstvo i 
obrazovanje, a nije akceptirano da se Osnovna škola Anž Frankopan u Gornjem Kosinju, koju 
trenutno pohađa 10-ero djece potapa. Budući je izgradnja hidroelektarne Kosinj 2 nacionalni 
energetski projekt i pretpostavlja da će se i ostvariti ni u kakvim programima nema izgradnje 
zamjenske škole niti novog naselja, što znači da će djeca iz Kosinja putovati u Perušić, a to su odluke 
koje donosi Županija kao osnivač. Bilo bi lijepo da se istina stavi u Plan bez obzira kakva bila. 

Kada pogledamo daljnu razradu dokumenata koji se tiču glavnih gospodarskih djelatnosti 
navedeno je šumarstvo, poljoprivreda, turizam i jedna bizarnost lov. Koliko joj je poznato lov nije 
gospodarska djelatnost nego lovstvo. Imamo Zakon o lovstvu najmanje 20 godina te je zamolila da 
se govori o lovstvu a ne o lovu. 

Kada se govori o turizmu isto se dogodila jedna bizarnost, potpuno je izostao bilo kakav 
osvrt na činjenicu da smo mi kontinentalno–primorsko–otočna Županija. Nigdje se ne govori o 
suncu i moru koji su jako važni za RH i našu Županiju. Pri tome se zaboravlja, kao da je to nešto što 
se podrazumijeva, da je Grad Novalja jedna od top 10 destinacija RH. To nisu samo Plitvička Jezera, 
nego prije svega Novalja. Plitvice je stvorio Bog,  ljudi su to očuvali, a Novalju su stvorili ljudi, tako 
da po njoj više vrijedi Novalja. 

Što se tiče šumarstva, obrađeno je na pola stranice bez ijednog jedinog numeričkog broja. Za 
našu Županiju šumarstvo ima veliku gospodarsku vrijednost, budući je šumarstvo proizvođač 
sirovine za energetiku i za drvno-prerađivačku industriju. Nema smisla ne reći koliko imamo 
hektara, koliki je državni etat, koliki je proizvodni etat, kolika je dozvoljena sječa, koje su glavne 
šumske zajednice, a da ne kaže  da se ne govori niti o kogeneracijama niti o tome kako će se nova 
europska politika odraziti na šumarstvo na našem području. 

Ista stvar je i kada se govori o poljoprivredi. Poljopriveda i šumarstvo su dvije djelatnosti 
koje počivaju na površini koju obrađuju, eksploatiraju ili gospodare, ovisno kojim rječnikom 
govorimo. Nema podataka o ukupnom broju poljoprivrednih površina, državnom zemljištu i o 
tome koliko je u planu gospodarenja poljoprivrednim zemljištem zemljišta dano u zakup i koliko se 
još planira. Nije navedeno koliko je razminiranih hektara u prošlih pet godina dano u zakup. Ista je 
stvar sa poljoprivrednim gospodarstvima. Ne govori o dokumentima koji su javno nedostupni, 
nego dostupnima i jeftinima za dobiti, samo pogledati na internetu. Nema podataka niti o strukturi 
poljoprivrednih gospodarstava, koliko imamo istih koja su manja od 3000 eura gospodarske 
veličine, koja su od 3000 do 8000, a koja su velika.  

Kada se govori o proizvodima visoke dodane vrijednosti, u našem slučaju to su proizvodi sa 
zaštićenim zemljopisnim podrijetlom, podatak koji je dan također je manjkav. Nemamo tisuće 
takvih proizvoda nego samo tri: lički škripavac, lička janjetina i lički krumpir. Certifikacija ličkog 
krumpira pri Bruxellesu trajala je godinama i to je naš prvi proizvod koji je dobio tu certifikaciju. 
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Ako je osnovna analiza nedovoljno i loše postavljena onda ni sve ostalo ne može biti bolje 
niti swot analiza, niti ciljevi, mjere a niti strateški projekti. 

Što se tiče cilja demografskog oporavka u Planu stoji da će se poticati ostanak stanovnika 
ulaganjima u komunalnu i društvenu infrastrukturu. Kako ćemo ulagati ako nismo rekli što 
nedostaje. Zamjenica župana je rekla da Županija kontinuirano ulaže u obrazovanje i zdravstvo, a to 
se u ovom dokumentu, koji bi trebao biti razvojni, niti ne spominje. 

Navodi se i da će se ulagati u kupovanje nektretnina za doseljenike. Otvaranje pitanja 
doseljenika je pitanje o kojemu više ne možemo razmišljati da se neće dogoditi, budući smo došli na 
manje od 43 000 stanovnika, 26% stanovnika je visoke životne dobi i ako ne želimo biti za 10 godina 
na 30 000 stanovnika to je pitanje koje se mora otvoriti. Jedna od tih poticajnih mjera trebala bi biti 
kulturno prilagođavanje, budući iz ovog dokumenta ne možemo znati na koga ciljamo. 

Pozdravlja to što nije nabrojano 45 strateških dokumenta, nego se usredotočilo na četiri, a 
jedan od njih, Centar za brdsko-planinsku poljoprivredu, nije dovoljno dobro obrazložen. Od četiri 
strateška projekta tri su u Gospiću, koji je po indeksu razvijenosti bolje razvijen od nekih drugih 
sredina, što znači da opet pomažemo najboljima. 

S. Rukavina je na kraju istakla da je njezin prijedlog da se dokument povuče na doradu i da 
se horizontalna načela usklade sa EU. 

A. Brkljačić, ravnatelj Razvojne agencije Ličko-senjske županije LIRA–e je istakao da je 
dokument izrađen sukladno Zakonu o strateškom planiranju i upravljanju razvojem i svim 
podzakonskim aktima, koji uključuju pravilnike i metodologiju za izradu strateških dokumenata. 
Strateški dokument mora biti sažet i usmjeren. To što je S. Rukavina navela može biti sastavni dio 
neke sektorske studije, međutim u temeljni strateški razvojni dokument obuhvatiti sve moguće 
podatke i osnovne analize je tehnički neizvedivo. Preporuka za izradu cijelog dokumenta je bila da 
se ne prelazi 100 A4 stranica. Pemašili su taj broj, sama osnovna analiza ima preko 90 stranica i nisu 
mogli obuhvatiti sve, tako da je to neizvedivo. 

Ne slaže se sa svim navedenim. Obuhvatili su sve sektore i djelatnosti koliko je to bilo 
moguće izvedivo sa brojkama i svim dostupnim informacijama u datom trenutku. Čak su radili i 
reviziju svih podataka nakon što su podaci o popisu stanovništva iz 2022. godine postali službeni.  

Što se tiče Novalje i u dnevnom redu je navedeno da se ovdje ne radi samo o usvajanju Plana 
razvoja kao dokumenta nego se paralelno odmah ide u izradu dodatka za plan razvoja za otoke. U 
narednih šest mjeseci izradit će detaljni plan koji će biti dodatak ovom Planu razvoja.  Prvi naputak 
su dobili tek u studenom ove godine, tako da očekuju od nadležnog ministarstva detaljnu 
metodologiju izrade i svakako će uzeti u obzir razvoj našeg otočnog dijela. 

U izradu ovog dokumenta osim LIRA-e, koja je to sve koordinirala, bili su uključeni i Radna 
skupina za izradu, Partnersko vijeće Ličko-senjske županije, angažirali su sukladno zakonskoj 
regulativi vanjske stručnjake za prethodno vrednovanje i Odbor za vrednovanje u koji su uključeni 
predstavnici ministarstva. Cijeli dokument je objavljen na javno savjetovanje na kojem nisu imali 
nikakve značajne primjedbe, osim kozmetičkih. Učinili su maksimalno koliko su mogli da ovaj 
dokument usklade sa svim potrebama, mogućnostima i zadanom metodologijom za izradu ovakve 
vrste dokumenta. 

Predsjednik Skupštine je zamolio A. Brkljačića da se očituje u svezi primjedbi građana – 
mještana sela Trolokve na točke 2. i 19. 

A. Brkljačić je istakao da su uvrstili lokaciju ispred uvale Jurišnica na području Općine 
Karlobag u prijedlog Plana razvoja, što su preuzeli iz Studije opravdanosti davanja koncesija na 
pomorskom dobru za marikulturu na području Velebitskog kanala u Ličko-senjskoj županiji. Taj 
dokument je izrađen 2011. godine, objavljen je u „Županijskom glasniku”, tako da su se pozvali na 
važeći službeni dokument. Podatak koji su naveli je točan. U Studiji je između ostaloga navedena 
lokacija Jurišnica, koja je u datom trenutku bila usklađena, ne samo s prostorno-planskom 
dokumentacijom, nego i sa svim ostalim parametrima koji su u toj Studiji predviđeni. To i nije toliko 
bitno jer tko je pročitao Studiju mogao je vidjeti da ta lokacija i nije preporučena za ulaganje nego je 
preporuka autora bila da se na području Općine Karlobag sljedeće lokacije uzmu kao prioritetne: 
uvala Pećci, uvala Kalić, Mošćina, Šikić draga, Vela i Mala Črnika, Duboka uvala i uvala Marasovka. 

To su u Planu razvoja naveli u analitičkom dijelu, snimili su situaciju, što ne znači da će nam 
to biti prioritet.   
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Plan razvoja nije zamjena za građevinsku dozvolu, nego svaki projekt, ako do njega dođe i 

investitor želi ulagati na određenoj lokaciji, mora imati usklađen projekt s prostorno-planskom 
dokumentacijom, sve dozvole i studije koje su potrebne, neovisno o tome što je ovdje u analitičkom 
dijelu napisano. 

S. Rukavina je dodala kako se ne slaže s A. Brkljačićem da je bila previše detaljna. U 
prijedlogu Plana razvoja u jednom dijelu se nabrajaju sportsko-ribolovna društva. Nabrajaju se 
djelatnosti koje će obavljati regionalni Razvojni centar.  Smatra da nemaju dovoljno svijesti što je 
bitno, a što je nebitno. Nije navedeno da smo primorsko-kontinentalna županija koja ima navedene 
destinacije za turizam kao Novalju i da imamo Karlobag i Senj koji se moraju razvijati. Kada se 
govori o marikulturi i akvakulturi prepričava se u pet rečenica slijed koncesionara, što je za planski 
dokument apsolutno nebitno, a nije navedeno koji kapacitet i koliko hektara je zamišljeno za 
proizvodnju koje vrste ribe i zašto. 
 

 Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu te dao 2. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 
  
 Županijska skupština je sa 18 glasova «za» i 6 glasova «protiv» donijela 

 
O D L U K U 

o usvajanju Plana razvoja Ličko-senjske županije do 2027. godine i o pokretanju postupka izrade 

Plana razvoja otoka Ličko senjske županije do 2027. godine,  

Teritorijalne strategije razvoja otoka Ličko-senjske županije kao dopune Plana razvoja Ličko-

senjske županije do 2027. godine 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 

AD/3 Donošenje Proračuna Ličko-senjske županije za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

 2025. godinu  
 
AD/4 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za 

 ceste Ličko-senjske županije za 2023. godinu s projekcijom plana za  2024. i 2025. godinu 
 
AD/5 Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023.  godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravljao Odbor za Proračun i financije,  

a o točkama 4. i 5 i Odbor za Statut, Poslovnik i propise. 
  Obrazloženje je dala Mira Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za financije i javnu nabavu. 

Istakla je da je Proračun donesen u skladu sa novim Zakonom o proračunu i novim načinom 
planiranja proračuna. Uvođenjem nove valute eura u financijsko poslovanje Proračun za 2023. 
godinu je pripremljen i predložen u toj valuti, prema konverziji koja je objavljena od strane HNB-a. 

Proračun za 2022. godinu je radi usporednog razdoblja konverziran u euro i radi usporedbe 
taj stupac proračuna je dodan u Proračun za 2023. godinu. Proračun je donesen na drugoj razini 
stupnja ekonomske klasifikacije. Po ekonomskoj, funkcijskoj i organizacijskoj klasifikaciji 
rashodovna strana Proračuna planirana je kroz 11 upravnih tijela. Proračun se sastoji od općeg i 
posebnog dijela i obrazloženja. 

Konsolidirani Proračun za 2023. godinu iznosi 62,7 mil. eura. To je povećanje od 1,65% u 
odnosu na prethodni proračun. Izvorni proračun Županije planiran je u iznosu od 16,177 mil. eura, 
odnosno 5,47% više nego u 2022. godini. Predviđeno je 546.000,00 eura za financiranje plaća i 
materijalnih rashoda, programa i projekata ustanova kojima je Županija osnivač. 

Što se tiče prihodovne strane u 2023. godini planirano je 4,4 mil. eura izvornih prihoda iz 
kojih će se financirati plaće i materijalni rashodi. Najznačajniji prihod je prihod od poreza na 
dohodak i planiran je za 10% više nego 2022. godine u iznosu od 3.067.000,00 eura. Ostali prihodi su 
ostali na razini prošle godine. Decentralizirana sredstva su također ostala na razini kao i prošle 
godine u iznosu od 4.580.000,00 eura i s tim sredstvima financirati će se decentralizirane funkcije 
zdravstva, osnovnog i srednjeg školstva i socijalne skrbi.  
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Sredstva za financiranje plaća za preuzete poslove Ureda državne uprave iznose 1,3 mil. eura 
i slijedi nam potpisivanje novog trogodišnjeg sporazuma. Planirano je 5,5 mil. eura iz izvornih 
sredstava jedinica lokalne samouprave za sufinanciranje projekata iz EU sredstava, tzv. namjenski 
prihodi. 

Karakteristika ovog Proračuna je da nije planirano novo zaduženje te nam ostaje kreditno 
zaduženje koje imamo za Razvojni centar koje redovno servisiramo. Planirano je 400.000,00 eura 
povrata sredstava Ministarstvu poljoprivrede od kredita iz prethodnih godina. Programi i projekti 
koji su planirani u Proračunu usmjereni su na gospodarski razvoj i socijalna davanja sukladno 
svojim mogućnostima. Zbog inflatornih situacija, plaćanja energenata i režija i povećanih 
materijalnih rashoda povećana su financiranja za sve korisnike Proračuna u iznosima od 10 do 20% 
u odnosu na 2022. godinu. 

U sklopu socijalnih programa za pomoć ugroženim građanima i za zdravstvene usluge za 
građane koji tu potrebu iskažu tokom godine, kao i za umirovljenike izdvojeno je 66.000,00 eura. 
Sredstva za udruge zdravstva i socijalne skrbi planirana su u iznosu od 16.000,00 eura. 

Nastavlja se program financiranja prijevoza umirovljenika i studenata. Što se tiče razvojne 
komponente na popisu imaju 10-ak projekta koji su planirani u 2023. godini. 

 
  Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 

U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LIPO i Župan. 

D. Milinović je u ime Kluba stranke LIPO istakao kako nije dobro što imamo ista 

decentralizirana sredstva. Dom za starije i nemoćne osobe grca u dugovima i krši Zakon o javnoj 

nabavi. Nemaju sredstava za kupnju lož ulja jer ih je INA blokirala. INA je dobila taj posao 

temeljem javnog natječaja i sada ravnateljica uzima gorivo od drugog dobavljača što je kršenje 

zakona.  

Ovo je proračun razotkrivanja. Imamo počasnog građanina Ličko-senjske županije, 

predsjednika Vlade A. Plenkovića i u obrazloženju te nagrade je rečeno da to priznanje dobiva jer je 

pozvao ministre da podrže projekte Ličko-senjske županije. Da bi predsjednik Vlade izdvojio iz 

proračuna određena stredstva potrebno je imati projekte. Projekata nema i zbog toga nema ni kune 

sredstava i tu premijer nije ništa kriv. 

U stavci Kabinet župana imamo povećanje za Vijeće nacionalnih manjina sa 29.000,00 eura na 

59.000,00 eura, što je povećanje od 109%.  To se odnosi na izbore i to je Županova dužnost. Za vijeće 

srpske nacionalne manjine sredstva su povećana za 100%. Moraju se vraćati dugovi, budući je 

osobno u prvom krugu u Vrhovinama dobio 300 glasova više, a u drugom krugu 300 glasova manje. 

Dan Županije je u ovom Proračunu zavrijedio 120.000,00 kuna više sredstava. 

Stavka za zaposlene iznosi 16% više sredstava, imamo pet novih pročelnika, još nije 

napravljen unutarnji ustroj i Pravilnik, imamo situaciju da je pročelnik sam sebi pročelnik i to je 

današnje stanje Županije. Zato je ovo Proračun razotkrivanja istine, nazadovanja, a ujedno je i 

asocijalan. 

Dok  je bio na funkciji Župana sa I. Bižanovićem je razgovarao o božićnicama i uskrsnicama i 

izdvojio je u Proračunu iz vlastitih prihoda preko 2 mil. kuna. Pita se kako Proračun može biti 

socijalan kada je maknuto 2 mil. kuna jer je trebalo kupiti novu zgradu, a i za taj projekt kažu da je 

propao. 

Za razvoj malog i srednjeg poduzetništva izdvojeno je 20% manje sredstava. Za Stinicu je 

izdvojeno 80% manje sredstava iz izvornih prihoda, mizernih 14.000,00 kuna. U njegovom mandatu 

2 mil. kuna je išlo za luke na području Županije. Za Razvojni centar je izdvojeno 17% manje 

sredstava, odnosno 250.000,00 kuna. Trebalo bi izdvojiti najmanje još 0,5 mil. kuna kako bi mogli 

razvijati tehnologiju koja se tamo nalazi. 

Kapitalnih investicija u Razvojnom centru je 73% manje. Aktivnosti poticanja malog i 

srednjeg poduzetništva manje su za 7.000,00 eura. Za razvoj i programske aktivnosti crkvenih 

zajednice izdvojeno je 20% manje sredstava. Za EU projekte u školstvu izdvojeno je 60.000,00 eura 

manje. 
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To sve znači da niti jednog projekta nema. U njegovo vrijeme kapitalni projekti su bili 

plinofikacija, internet, Razvojni centar, aglomeracija i energetska obnova, sveukupno preko 500 mil. 

kuna.  

Ulaganja u školstvo za iduću godinu su smanjena za 20%, a u zdravstvu za 35% izvornih 

sredstava. 

Župan je istakao, što se tiče Doma za starije i nemoćne osobe, da je čista laž sve što je D. 

Milinović rekao u svezi ravnateljice. Što se tiče javne nabave postoji Upravno vijeće i ravnateljica 

Doma koja vodi ustanovu. Nažalost Upravno vijeće koje je imenovao D. Milinović i bivši ravnatelj 

ostavili su ustanovu u minusu od 6 mil. kuna. Krim policija je izuzela dokumentaciju i u ovom 

trenutku ustanova se pokušava reorganizirati  te su danas isplaćene neisplaćene plaće. Naslijeđene 

su ovrhe i dugovi neisplaćenih računa za gorivo i materijalne troškove, a prema nekim neformalnim 

informacijama fakturirali su se računi za usluge i radove koji nisu bili ni izvršeni. 

Nastavljaju se projekti i suradnja sa resornim ministarstvima i Vladom RH, koja zajedno sa 

premijerom prati Županiju u jako puno projekta. U projektu NPOO-a predviđena je brdsko-

planinska Hrvatska, kada se dobiju sredstva iz EU fondova u iznosu od  preko 700 mil. eura 

Županija ima pripremljene dokumentacije kako bi privukli ta sredstva. 

Župan je naglasio da je D. Milinović krivo isčitao indekse. Ulaganja u zdravstvo nisu 

smanjena već su završeni projekti energetske obnove za koje su bila predviđena veća sredstva. 

Što se tiče nacionalnih manjina neistina je da su dobili 100% više sredstava. Jednako vode 

brigu i o nacionalnim manjinama i o svim drugim stanovnicima Županije. Izrečeno je još mnogo 

neistinitih i netočnih informacija. U Razvojnim centru je u opremu uloženo 240.000,00 kuna u 

prošloj godini. U 2023. godini u projekciji je dodatnih 200.000,00 kuna. U planu je jako puno i 

kapitalnih investicija i oni koji su konzulturali D. Milinovića nisu dobri ekonomisti. 

D. Milinović je dodao da je za školstvo u prošloj godini bilo osigurano 20 mil. eura, a sada 19 

mil. eura. Proračun je protuzakonit i Župan je potpisao fiskalnu odgovornost. Nalaz državne 

revizije kaže da je dozvoljena masa za plaće 5,6 mil. kuna, a Župan u ovom Proračunu predlaže 11,2 

mil. kuna. Na početku svog mandata Župana za plaće se izdvajalo ogotovo 50%, a do kraja mandata 

je uspio smanjiti na 21%. Sada smo na 33% i izdvaja se 11,3 mil. kuna, a za njegovog mandata se 

izdvajalo 8 mil. kuna. Ured državne revizije upozorava na to, Župan kaže da će se zakon 

promijeniti, a ostao je isti. U Proračunu stoji  da se u idućoj godini predviđa gospodarski rast od 

4,4%, dok Europska komisija kaže 1%, a predsjednik Vlade 0,7%. Europska komisija kaže da će 

inflacija biti 10,1%, Vlada kaže da će biti 5,7%,  a Župan 3,7%. 

Potpora lovstvu je smanjena sa 2 mil. kuna na 1 mil. kuna.  

D. Milinović je istakao da Župan ne zna koliki je izvorni proračun i da to pokazuje koliko je 

sudjelovao u izradi istoga. 

Za turizam je izdvojeno 17% manje sredstava, a za novi i zeleni turizam izdvajalo se 

160.000,00 kuna, a sada nula kuna. Za svoga mandata u izvornom proračuna je sa 3,6 mil. kuna 

podupirao infrastrukturne projekte u općinama i gradovima. 

 

Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu te dao 3. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 

Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 7 glasova «protiv» donijela 
 

P R O R A Č U N 

Ličko-senjske županije za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

 

Proračun se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 

D. Milinović je istakao, budući nije prihvaćen prijedlog stranke LIPO da dadu svoje 

predstavnike u odbore za gospodarstvo, poljoprivredu, prosvjetu, zdravstvo, za branitelje i 
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nacionalne manjine, neće dozvoliti da se omalovažava preko 10 000 birača koji su im dali glas i da će 

zbog toga napustiti sjednicu Skupštine. 
 
 Zatim je Predsjednik Skupštine dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 1 «uzdržanim»  glasom donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske  uprave za ceste Ličko-senjske županije za 

2023. godinu s projekcijom plana za  2024. i 2025. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 Zatim je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 1 «uzdržanim»  glasom donijela 
 

O D L U K U 

o izvršavanju Proračuna Ličko-senjske županije za 2023.godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/6 Donošenje Zaključka o odobravanju Programa rada s Financijskim planom                 

 Županijskog savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o odobravanju Programa rada s Financijskim planom 

Županijskog savjeta mladih Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/7 Donošenje Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 

 2023. godinu 
 
AD/8 Donošenje Programa javnih potreba u sportu Ličko-senjske  županije za 2023.godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s predmetnim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 
  Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 

  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
P R O G R A M 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

 Zatim je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 
 

P R O G R A M 

javnih potreba u sportu Ličko-senjske  županije za 2023. godinu 
 

Programi se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/9 Donošenje Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske                 

 službe spašavanja Stanice Gospić za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
P R O G R A M 

javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske  službe spašavanja  

Stanice Gospić za 2023. godinu 
 
Program se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/10  Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 
AD/11 Donošenje Zaključka o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske 

županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
P L A N   R A Z V O J A 

sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Plan razvoja se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Zatim je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Analize stanja sustava civilne zaštite Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/12 Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske 

županije za 2023. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
P L A N   D J E L O V A N J A 

u području prirodnih nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Plan djelovanja se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/13 Donošenje Odluke o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine Domu zdravlja Otočac 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o prijenosu dugotrajne nefinancijske imovine Domu zdravlja Otočac 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/14 Donošenje Odluke o davanju suglasnosti JU Razvojnoj agenciji Ličko-senjske  županije 

– LIRA za zaduživanje dugoročnim kreditom  
 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti JU Razvojnoj agenciji Ličko-senjske županije – LIRA 

za zaduživanje dugoročnim kreditom 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

AD/15 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Razvojnom centru Ličko-senjske županije za 

realizaciju Projekta «Izgradnja solarne elektrane za potrebe Razvojnog centra Ličko-

senjske županije» 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Razvojnom centru Ličko-senjske županije za realizaciju Projekta 

«Izgradnja solarne elektrane za potrebe Razvojnog centra Ličko-senjske županije» 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/16 Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 

poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o neposrednom sufinanciranju 

projekta korištenja obnovljivih izvora energije za prvu fazu Projekta «Energetska 

obnova zgrade Ličko-senjske županije ugradnjom dizalice topline», reg. broj Ugovora: 

2022/029293. 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 
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Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 

realizacije Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja obnovljivih izvora 

energije za prvu fazu Projekta «Energetska obnova zgrade Ličko-senjske županije ugradnjom 

dizalice topline», reg. broj Ugovora: 2022/029293. 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/17 Donošenje Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 
 paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske 
 županije za 2024. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg paušalnog iznosa turističke 
pristojbe za općine i gradove na području Ličko-senjske županije za 2024. godinu 

 
Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/18 Donošenje Zaključka po Izvješću o provedbi odluka i ugovora o koncesiji na pomorskom 

dobru danom u koncesiju u svrhu gospodarskog korištenja u 2022. godini 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom  donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

  
AD/19 Donošenje Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija Ličko-senjske  županije 

 za razdoblje od 2023. do 2025. godine 
 
AD/20  Donošenje Plana davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2023. godinu 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise i Odbor za Proračun i financije. 

  Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s predmetnim točkama te je otvorio raspravu po 

predmetnim točkama. 
  Rasprave nije bilo pa je dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 



 

 

18 

 

 Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela  
 

SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 

davanja koncesija Ličko-senjske  županije za razdoblje od 2023. do 2025. godine 
 

Srednjoročni (trogodišnji) plan prilaže se Zapisniku i njegov je sastavni dio 
 

 Zatim je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 17 glasova «za» i 1 «uzdržanim» glasom donijela 
 

P L A N 

davanja koncesija Ličko-senjske županije za 2023. godinu 
 

Plan se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

 

AD/21 Donošenje Zaključka o davanju pozitivnog mišljenja korisniku izvlaštenja Gradu 

Gospiću radi podnošenja prijedloga za utvrđivanje interesa Republike Hrvatske 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju pozitivnog mišljenja korisniku izvlaštenja Gradu Gospiću radi podnošenja prijedloga 

za utvrđivanje interesa Republike Hrvatske 
 
Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/22  Donošenje Odluke o promjeni naziva Područne  škole Sinac 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o promjeni naziva Područne  škole Sinac 
 
Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
 

AD/23 Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o naknadama predsjedniku,   potpredsjednicima 

i članovima Županijske skupštine i članovima njezinih radnih tijela   
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

U raspravi je sudjelovao Z. Fumić. 
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Istakao je da niti predsjednik Skupštine niti on ne koriste naknadu. Osam godina je 
potpredsjednik Skupštine i nije primio niti kune naknade. Zamolio je pročelnicu za financije, ako je 
moguće, da se sredstva predviđena za potpredsjednika prenamjene i dodjele potrebitoj obitelji, 
siromašnoj ili sa mnogo djece. 

  Predsjednik Skupštine je zatim dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o naknadama predsjedniku,  potpredsjednicima i članovima Županijske 

skupštine i članovima njezinih radnih tijela 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 

AD/24 Donošenje Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima   

Ličko-senjske županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 

Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 

P R A V I L N I K 

o ocjenjivanju službenika i namještenika u upravnim tijelima  Ličko-senjske županije 
 

Pravilnik se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/25 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje 

 bilančnih prava za financiranje minimalnog financijskog standarda javnih potreba 

 srednjih škola i učeničkih domova Ličko-senjske županije u 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljalo Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjeni Odluke o kriterijima i mjerilima za utvrđivanje bilančnih prava za financiranje 

minimalnog financijskog standarda javnih potreba srednjih škola i učeničkih domova 

Ličko-senjske županije u 2022. godinu 
 

Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/26 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Etičkog odbora Ličko-senjske 

županije 
 
AD/27 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Vijeća časti Ličko-senjske 

županije 
 
 Obrazloženje je dao I. Radošević, predsjednik Odbora za izbori i imenovanje te iznio 

prijedlog Odbora za izbor i imenovanje da se: 
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-  u Etički odbor Ličko-senjske županije imenuju: 
 

1. Antonija Pavelić, pof.  - za predsjednicu, 
2. Tomislav Biondić, mag.ing.aedif. - za člana. 
3. Tomislav Zrinski - za člana. 

     

- u Vijeće časti Ličko-senjske županije  imenuju: 
 

1. dr.sc. Ivan Brlić - za predsjednika, 
2. dr. sc. Anita Bušljeta Tonković  - za članicu, 
3. Kristina Šimon Starčević, bacc.oec. - za članicu. 

 
Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu po predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Etičkog odbora Ličko-senjske županije 

 

Zatim je dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Vijeća časti Ličko-senjske županije 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 

AD/28 Donošenje Odluke o dopuni Odluke o imenovanju predsjednice i članova Odbora za 

Proračun i financije 
 
AD/29   Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za gospodarska pitanja 
 
AD/30 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za poljoprivredu, 

šumarstvo i vodno gospodarstvo  
 
AD/31 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za prosvjetu, kulturu, 

znanost i sport  
 
AD/32 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za zdravstvo i  socijalnu 

skrb  
 
AD/33 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja hrvatskih 

branitelja  
 
AD/34 Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja nacionalnih 

manjina 
 

Obrazloženje je dao I. Radošević, predsjednik Odbora za izbori i imenovanje te iznio 

prijedlog Odbora za izbor i imenovanje da se: 

 

- u Odbor za Proračun i financije za članove imenuju: Krunoslav Tomljanović i Berislav 

Kostelac. 
 

- u Odbor za gospodarska pitanja imenuju: 
 
1. Danijel Tušak - za predsjednika, 
2. Vlatka Ružić - za članicu, 
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3. Tomislav Zrinski - za člana, 
4. Vice Nekić - za člana, 
5. Mile Milković - za člana. 
 

- u Odbor za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo imenuju: 
 

1. Zlatko Fumić - za predsjednika, 
2. Josip Brozičević - za člana, 
3. Mirjana Đević - za članicu, 
4. Marija Ćaćić - za članicu, 
5. Damir Paun - za člana. 
 

 

- u Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport imenuju: 
 

1. Branislav Šutić - za predsjednika, 
2. Ivica Radošević - za člana, 
3. Milan Knežević - za člana, 
4. Ileana Tomljanović - za članicu, 
5. Martina Vurušić Katalinić- za članicu. 
 
 

- u Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb imenuju: 
 

1. Ivan Bižanović - za predsjednika, 
2. Vlatka Ružić - za članicu, 
3. Milorad Delić - za člana, 
4. Velibor Potnar - za člana, 
5. Stipo Lukač - za člana. 

 
- u Odbor za pitanja hrvatskih branitelja imenuju: 

 
1. Tihomir Starčević - za predsjednika, 
2. Ivan Bižanović - za člana, 
3. Robert Lilion - za člana, 
4. Siniša Troha - za člana, 
5. Pajo Brkljačić - za člana. 

 
- u Odbor za pitanja nacionalnih manjina imenuju: 

 
1. Milorad Delić - za predsjednika, 
2. Milan Knežević - za člana, 
3. Robert Lilion - za člana, 
4. Nikola Lalić - za člana, 
5. Branko Basta  - za člana. 

 
Potom je Predsjednik Skupštine otvorio raspravu o prijedlozima po predmetnim točkama. 

  Rasprave nije bilo pa je pojedinačne prijedloge Odluka dao na glasovanje. 
 

 Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 
 

O D L U K U 

o dopuni Odluke o imenovanju predsjednice i članova Odbora za Proračun i financije 
 

Zatim je dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za gospodarska pitanja 
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Zatim je dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za poljoprivredu, šumarstvo i vodno gospodarstvo 

 

Zatim je dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za prosvjetu, kulturu, znanost i sport 

 

Zatim je dao 32. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za zdravstvo i  socijalnu skrb 
 

Zatim je dao 33. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja hrvatskih branitelja 
 

Zatim je dao 34. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je jednoglasno, sa 18 glasova «za» donijela 

 
O D L U K U 

o imenovanju predsjednika i članova Odbora za pitanja nacionalnih manjina 
 
 

Odluke se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
 
 
KLASA: 024-03/22-01/40 
URBROJ: 2125-01-22-3 
Gospić, ____________ 2023. godine 
 
 

                 ZAPISNIK  SASTAVIO 
 

                      Nikola Došen, oec. 

 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           
  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 
                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Sanja Vladetić, dipl. uč.                                                                           Marijan Kustić 
                           
                                   
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           
                 ZA PRAVNE I OPĆE POSLOVE  
                     TE LJUDSKE POTENCIJALE 
 
                          Gordana Pađen, dipl. iur.  


